



Hilti Aktiengesellschaft, FL-9494 Schaan, Fürstentum Liechtenstein

Unser Zeichen
Our ref.

NMTrg

Abteilung
Department

Business Unit Installation Systems

NMT Technical Marketing

30.06.2015

MRP-RPC connection to the pipe insulation

To whom it may concern,

If installed correctly Hilti MRP-RPC is suitable for use in combination with all commercially available products made out of flexible elastomeric foam according to EN 14304.

The recommendations for adhesives from the manufacturers of the pipe insulation need to be considered.

Hilti qualification procedures have shown that functionality of Hilti MRP-RPC is given also by using a pipe insulation of 13 mm through 19 mm in combination with MRP-RPC.

Giovanni Riello

NMTrg, Technical Marketing

MRP-RPC Anschluss an die Streckenisolierung

Sehr geehrte Damen und Herren,

Hilti MRP-RPC kann bei fachgerechter Montage an alle handelsüblichen Produkte aus flexiblem Elastomerschaum nach EN 14304 angeschlossen werden.

Die Klebstoffempfehlungen der Hersteller der Streckenisolierung sind zu beachten.

Hilti Qualifikationsverfahren zeigen, dass die Funktionalität von Hilti MRP-RPC auch bei Verwendung einer Streckenisolierung mit 13 bis 19 mm Isolierstärke in Verbindung mit MRP-RPC gegeben ist.

Dr. Ing. E. Kuhnel

NPke, Project Manager